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Относно: Ремонта и реставрацията на каменния мост на река Белица в град 
Дебелец.

Уважаеми г-н Панов,

В рамките на последните няколко месеца това е второто ми питане по 
темата. Първото беше отправено на сесията през януари, когато 
обществеността бе скандализирана от „бутафорния“ ремонт на изградения 
през 17 век мост - паметник на културата, а започналата му реставрация не 
кореспондираше с автентичния вид на съоръжението, послужило за макет 
на моста в град Бяла, построен от майстор Колю Фичето.

Няма да припомням лавината от обществено недоволство, но ще припомня, 
че по темата сезирах Инспектората по опазване на културното наследство. 
Наред с това казусът бе поставен и на фокуса на Министерството на 
културата.

През месец април тази година от Инспектората по опазване на културното 
наследство получих отговор, че ремонтът на моста е започнат без проектът 
да е съгласуван с Националния институт за недвижимо културно наследство 
и че според контролния орган са налице две престъпления, наказанията за



които предвиждат цитирам: „парични глоби, лишаване от свобода до 5 
години, като е възможно длъжностните лица да бъдат лишени от права по 
реда на Наказателния кодекс“.

В тази връзка и след като изчаках достатъчно време, бих искала писмено и 
устно да отговорите на следващото заседание на Общинския съвет на 
следните въпроси:

1. Има ли основание този отговор на Инспектората по опазване на 
културното наследство и какво сте предприел Вие, респективно 
Общината, като възложител.

По конкретно - има ли и ако да -  кои и как са санкционираните лица, в това 
число и изпълнителя? Ако не -  защо и кога ще бъдат предприети 
съответните мерки?

2. На какъв етап в момента е ремонта?
3. Кога се очаква въвеждането на моста в експлоатация?
4. За авторски надзор общината е сключила договор за 5 250 лв. без ДДС. 

Наложени ли са санкции на изпълнителя по този договор и как ще 
мотивирате стоте часа авторския надзор?

15.11.2022 г.С уважение:

Елена Чамуркбва 

Общински съветник

гр. Велико Търново


